
03.10.17  Møte med Mette Måge Olsen, ordfører i Hof hos Rotary Holmestrand 

 

Kommunesammenslåingen var hennes motivasjon til å gå inn i politikken.  Utgangspunktet er at 

Sande vokser mest i Norge, Holmestrand vokser også. Hof vokser ikke så mye, men har til gjengjeld 

ledig plass i både barnehage, sykehjem og skole – noe som betyr at det er plass til flere. Skolen kan 

faktisk ta imot 100 nye elever! Hof ligger jo innen rimelig kjøredistanse i forhold til flere store 

bysentra. 

Målet med sammenslåingen er at det skal bli bedre for innbyggerne. Det blir ikke eiendomsskatt i 

den nye kommunen; noe Sande har i dag.  Tjenestene skal produseres i egen organisasjon – og man 

vil vurdere dagens interkommunale løsninger, selv om dagens løsninger vedrørende legevakt, brann 

og renovasjon sannsynligvis fortsetter. Skattekontoret i Re ønsker man å beholde, siden det er så 

effektivt. 

Alle ansatte får beholde jobben sin; samordningsgevinster tar ut når noen slutter.  1.1.18 går Hof og 

Holmestrand sammen; 1.1.20 kommer Sande med.  Da bor det minst 24 000 i den nye kommunen. 

Den nye kommunen satser på å være innovativ og positiv/åpen overfor innbyggerne; det skal være 

nytt, nyttig og nyttiggjort! 

«Flersenterkonseptet» innebærer at Sande får tekniske etater inkl landbrukskontor, mens resten 

stort sett havner i Holmestrand. Hof skal få noe, men hva er ikke bestemt. NAV skal ha kontortid 2 

dager i uken i Hof og Sande.  Bibliotekene i Hof og Sande får funksjon som «servicesenter» for 

kommunen, hvor folk kan bli ekspedert. 

Kommunevalget i september 2019 blir for den nye kommunen; selv om Sande først kommer inn fra 

årsskiftet. 

Hun gikk så over – på forespørsel – til å snakke om situasjonen i Hof.  Boligbyggingen er god nå; 

arbeidsplassene færre. Hun tror innbyggertallet må opp før det blir god butikkdekning.  Selskapet 

Biozin har Hof som nummer to på blokken for produksjon av biodielsel, og det vil evt gi 70 nye 

arbeidsplasser.  Eidsfoss har fått en bevilgning på 1 mill på vei fra staten –  den nye kommunen kan 

ha handlekraft til å utvikle Eidsfoss langt sterkere som opplevelsessenter. 

 

 

 


